
Protokoll	fra	Årsmøte	/012	i	Solvang	kolonihager,	

avdeling	1,	søndag	/0.	oktober	/012	
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0. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
7. Styrets beretning for 0<"= – 0<"? 
@. Regnskap ". august 0<"=-7". juli 0<"? med revisorberetning 
D. Innkomne forslag 

a) Innmelding i foreningen Solvang kolonihager 
b) Framtidig bruk av Loppehuset 
c) Forslag fra investeringsgruppa 
d) Nytt musikkanlegg på Huset 
e) Sette opp rutsjebane fra flaggstang til Dalen.  
f) Utredning om solcellepaneler som del av tak på Solvanghyttene 

P. Fastsettelse av kontingenter og honorarer. 
Q. Budsjett for 0<"=-0<"? 
=. Valg  

 

1. ÅPNING OG KONSTITUERING 
Dirigent: Wenche Lillevik 

Referenter: Hans Otto Hauger og Anne Eide 

Underskriving av protokoll: Hanne Snesrud  og Svein Bredesen 

Tellekorps : Eivor Vindenes og Anne Guri Gunnerød 

Det var D0 stemmeberettigede tilstede. I tillegg var det D fullmakter.  
 

2. GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN 
Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent uten kommentarer. 
 

3. STYRETS BERETNING FOR 2018 – 2019 
Styrets leder kommenterte noen sentrale punkter i årsberetningen.  

Vedtak: Styrets beretning tas til etterretning.  

Årets kolonist: Nils Rydland. Styrets leder begrunnet tildelingen med Nils Rydlands store innsats med 
jubileumsbok til Hagens  ?<-års jubileum.  



Styrets leder delte også ut diplom til kolonister som hadde utført stor innsats inn mot og under 
jubileumsfesten. Diplom ble delt ut til: 

• Trond Knutsen 
• Peder Opstad 
• Kim og Trine 
• Corinne Fjellås 
• Bjørg Sjem 
• Anne Grethe Nilsen 
• Katharina Schøndorf 
• Bente Bugelmeyer 
• Ann-Tove Thomassen 
• Astrid Bredesen 
• Bjørn Flåten 

 

SAK 4 OG 7: REGNSKAP OG BUDSJETT 
Årsberetning og revisors beretning 

Regnskapet er gjengitt i Årsmøtepapirene. I revisorberetningen siste setning heter det: «Vi anbefaler 
regnskapet godkjent med en stor honnør til kasserer for vel utført arbeid.» 

Årsmøtet tok revisorberetningen og Styrets kommentar til revisorberetningen til etterretning.   

Vedtak: Regnskap enstemmig godkjent 
 

Budsjett for 789:-789< 

Budsjettforslaget er gjengitt i Årsmøtepapirene.   

Vedtak: Budsjettforslaget enstemmig godkjent 
 

SAK 5: INNKOMNE FORSLAG 
Det var kommet i alt P forslag til årsmøtet. De tre siste: d), e) og f) var ikke gjengitt i årsmøtepapirene. 
Disse forslagene ble sent ut separat og delt ut på eget ark på årsmøtet.  Årsmøte godkjente at også disse 
forslagene også kunne realitetsbehandles.  

 

Forslag A: Innmelding i foreningen Solvang kolonihager 

Forslagsstiller: Felles årsmøte 

Vedtak: Forslag om innmelding i Foreningen Solvang Kolonihager enstemmig vedtatt 

 

 



Forslag B: Framtidig bruk av Loppehuset 

Forslagsstiller: Styret 

Vedtak: Styret skal sette ned en prosjektgruppe for å finne plass til flere parseller på Solvang ;. 
Loppehuset kan være en mulig ny parsell. Prosjektgruppa skal samarbeide med naboer til potensielle 
parseller for å finne gode løsninger for tomtegrenser, vann, avløp og strøm.  

Styrets forslag ble vedtatt  

 

Hva skal vi bruke Loppehuset til nå: 

Første avstemning: 

a) Hobbyhus: 0D 
b) Gjestehytte: 7 
c) Lager: 0" 

Forslag b) falt. 

Andre avstemning (de to alternativene som fikk flest stemmer): 

a) Hobbyhus:00 
b) Lager (som i dag): 0P 

Det ble ikke flertall for forslaget om å gjøre Loppehuset til et hobbyhus eller gjestehytte. Loppehuset skal 
derfor fortsatt brukes som lager.		
 

	
Forslag C: Framtidige investeringer og vedlikeholdsfond 
 
Investeringsgruppa	la	fram	utvalgte	investerings-	og	vedlikeholdstiltak	i	Hagen	som	de	mente	det	
var	nødvendig	å	gjøre	noe	med	i	årene	framover.	Årsmøte	tok	denne	skissen	til	etterretning.	
Skissen	er	nærmere	beskrevet	i	årsmøtepapirene.		
	
Basert	på	dette	mente	Investeringsgruppa	at	det	er	nødvendig	å	øke	årlig	innbetaling	til	fra	hver	
parselleier	fra	1000	kr	til	3000	kr	per	år	gjeldende	fra	2020.	
	
Hvis	kommunen	mot	formodning	ikke	fornyer	leiekontrakten,	vil	beløpet	som	står	på	
vedlikeholdsfondet	bli	tilbakebetalt	til	parselleierne.		
	
Forslagsstiller:	Styret	og	investeringsgruppa	
	
Vedtak:	Årsmøtet	vedtar	forslaget	til	plan	for	større	vedlikehold.	Den	årlige	innbetalingen	til		
Vedlikeholdsfondet	økes	fra	1000	kr	til	3000	kr.									
										
Det	var	ingen	som	stemte	imot.		
	

							
	
	
	



Forslag D: Nytt musikkanlegg på Huset 
 
Forslagsstiller:	Arne	Linnerud	
	
23	stemte	for	forslaget,	18	stemte	mot	
	
Vedtak:	Årsmøtet	vedtok	at	det	kan	bevilges	inntil	kr.	20	000	til	nytt	lydanlegg	på	Huset.		
								
	
Forslag E: Sette opp rutsjebane fra flaggstang til Dalen  
 
Forslagsstiller: Svein Sæterdal  
 
8 stemte for forslaget, resten stemte mot.              
 
Vedtak: Ikke vedtatt 
 
       
Forslag F: Utredning om solcellepanel som del av tak på 
Solvanghyttene 
        
Forslagsstiller: Svein Sæterdal 
        
Forslaget ble trukket.      
 

SAK 6: FASTSETTING AV KONTINGENT OG 
HONORARER 
Vedtak: Kontingenten økes med B,C prosent og fastsettes til D DEB kr per parsell for BFBF. 
Honorar til styreleder, nestleder, sekretær og kasserer er ;F FFF kr, øvrige styremedlemmer BFFF kr.  

Enstemmig vedtatt. 
 

SAK 8: VALG 
VALGKOMITEENS FORSLAG TIL TILLITSVALGTE 2019-20120 

Styret 

Leder Ny " år Christian Kjøde, hytte "? 

Nestleder Gjenvalg 0 år Erik Bolstad, hytte ?" 

Sekretær Ny 0 år Bente Bügelmeyer, hytte 7D 

Kasserer Ikke på valg Turid Mastroyannis, hytte "<0 

Styremedlem Ikke på valg Ann-Tove Thomassen, hytte ""0 

Styremedlem Ikke på valg Grethe Strand Pedersen, hytte QQ 

Styremedlem Gjenvalg 0 år Tom Nilsen, hytte PP 

Styremedlem Ny 0 år Anne Ånstad, hytte D@ 

Styremedlem Ny 0 år Bjørg Hakkelberg, hytte ""< 



Kretsstyret 

Representant Gjenvalg 0 år Wenche Lillevik, hytte == 

Vararepr.  Utpekes av Styret 

Kretsens årsmøte 
Representant Gjenvalg 0 år Arne Linnerud, hytte @7 
Styrets repr.  Utpekes av Styret 
Felles årsmøte Solvang 
Representant Ikke på valg Lisbeth Trelnes, hytte Q7 
Representant Gjenvalg 0 år Nils Rydland, hytte "P 
Byggekomiteen 
Leder Ikke på valg Vegar Breimo, hytte @< 
Medlem Ikke på valg Nils Olav Årdal, hytte 7D 
Medlem Gjenvalg 0 år Ola Blingsmo, hytte P= 
Medlem Gjenvalg 0 år Hanne Westring, hytte "<7 
Salgskomiteen 
Leder Ikke på valg Anne Grethe Nilsen, hytte "<" 
Medlem Ikke på valg Hilde Gresslien, hytte "<Q 
Medlem Gjenvalg 0 år Ulf Rød, hytte "< 
Medlem Gjenvalg 0 år Randi Eikenes, hytte P? 
Ordenskomiteen 
Leder Ikke på valg Birger Strand Pedersen, hytte QQ 
Medlem  Ikke på valg Hege Markussen, hytte 07 
Medlem Gjenvalg 0 år Kjell Benjaminsen, hytte "P 
Aktivitets-komiteen 
Leder Gjenvalg 0 år Peder Opstad, hytte 0= 
Medlem Ikke på valg Trond Knutsen, hytte =@ 
Medlem Ikke på valg Eva Strand, hytte 0D 
Medlem Ikke på valg Katrine Døskeland, hytte D0 
Medlem Ikke på valg Henrik Melgaard Christiansen, hytte ?0 
Medlem Ny 0 år Eivor Vindenes, hytte """ 
Medlem Ny 0 år Hilde Thygesen, hytte 7= 
Medlem Ny 0 år Jørn Nilsen, hytte 7@ 
Pliktarbeidskomiteen 
Leder Gjenvalg 0 år Kjell Elfstrand, hytte =< 
Medlem Ikke på valg Lise Lotte Harang, hytte PQ 
Medlem Ikke på valg Asbjørn Klomstad, hytte "0 
Medlem Ikke på valg Karsten Raddatz, hytte @Q 
Medlem Ikke på valg Inger Johanne Barth, hytte D< 
Medlem Gjenvalg 0 år Gisli Kristjanson, hytte D@ 
Medlem Gjenvalg 0 år Rolf Gunnar Holmberg, hytte ""7 
Medlem Gjenvalg 0 år Roald Olsen, hytte P7 
Medlem Ny 0 år Victor Berg, hytte @? 



Revisorer 
Leder Ny 0 år Trond Steinum, hytte 0" 
Medlem Ikke på valg Svein Sæterdal, hytte P@ 
Valgkomiteen 
Leder Valgt 0 år Nils Rydland, hytte "P 
Medlem Valgt " år Camilla Ruud, hytte Q? 
Medlem Ikke på valg Lisbeth Trelnes, hytte Q7 

 

Svein Sæterdal foreslo seg selv som representant til Felles årsmøte Solvang. Dette forslaget ble nedstemt.  

 

Valgene ble gjort i henhold til valgkomiteens innstilling.  

 

 

 


